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安全預防措施

特別聲明：

當使用本產品時，請遵循以下的基本的安全指引：

使用前請先閱讀本說明書：

1.    本產品只供家居使用，不可戶外使用。
2.    從插座拔下插頭前，先把本產品轉為 “關閉” 模式。請勿用拉扯電源線方式來拔下插頭，
        應抓住插頭並從插座除下，不可直接強行從插座拉下插頭。必須先用手抓緊插頭，
        之後才從插座拔下。
3.    請勿讓電線接觸熱表面。拆卸和清潔前，必須先讓產品完全冷卻。
4.    不使用本產品時，請務必把電源插頭從電源插座拔出。
5.    請勿用損壞的電源線或產品有任何損壞的情況下操作本產品。為避免觸電，請勿拆卸
        和重新組裝。如有任何損壞，請親攜到本公司維修部處理。擅自修理/改裝或產品用於
        非產品原本設計的用途，保修恕不提供。
6.    不可讓兒童單獨使用本產品。
7.    使用中或剛使用後，觸摸熱金屬部件或任何高溫部份可能會被燒傷。
8.    切勿在產品工作時接觸到它的內部。
9.    本產品不能外接定時器或搖控器。
10. 首次使用本產品時，可能會產生輕微的異味或白煙，只要把本產品放在通風處，
       異味和白煙很快便會消散。
11. 警告：請勿讓水或其他液體濺到連接器/ 電源線尾插 / 電源線插頭上。

1.    為避免電路負荷過重，請勿在同一電路上操作另一件電器。
2.    如果延長線有必要使用，應使用13安培的電線。額定電流比此產品較小的電線可能引
        起過熱和短路。
3.    請保留此說明書以備將來作參考。
4.    本產品不適合由肢體不健全、感官或精神上有障礙或缺乏相關經驗和知識的人
       （包括兒童）使用，除非有負責他們安全的人對他們使用本產品進行監督或指導。
5.    照顧好兒童，以確保他們不玩弄本產品。
6.    請勿把本產品、電源線或插頭浸入任何液體中，否則可能導致觸電或火災。
        如要清潔此產品，請按照說明書上的清潔部份。
7.    當產品無需使用時，請斷開插頭與電源的連接。
8.    請勿用濕手觸摸本產品。
9.    請勿把產品暴露在戶外（雨或陽光底下）。
10. 當插頭插入插座並開啟後，請確保有合資格的人員監督下方可使用本產品。
11. 在使用本產品前，請移除所有包裝物料。
12. 拆開包裝後，檢查是否有損壞，有沒有丟失零件。
13. 所有包裝物料，如塑膠袋、發泡膠、膠帶等都應放在兒童接觸不到的地方，
       因為此等物料不正當使用會引致兒童窒息，甚至死亡。



特別聲明：

使用注意事項

使用注意事項

14. 只能使用本公司提供在產品和包裝內的配件，否則可能對用戶構成危險，
       並有可能損壞產品。
15. 使用本產品前，請檢查產品銘牌上標明的電源和電壓是否符合。銘牌貼在產品背面。
       如有任何疑問，請查詢本公司客戶服務部尋求協助。
16. 請勿讓電源線接觸鋒利的邊緣或熱表面。
17. 本產品不是玩具，不可用在人和動物身上。
18. 本產品不可用在不穩定的地點或燃燒的物體上使用，否則容易引起火災或被燒傷。
19. 零件和配件不包括在保修範圍內，如客人需更換，必須另行跟本公司購買。
       零件不一定現有，有可能需等待若干時間才能更換。
20. 本產品只限於家居使用，不可作任何商業用途。
21. 如產品須維修，客人必須自行清潔乾淨和殺死所有的昆蟲，否則本公司須收取額外的
       清潔和滅蟲費用。
22. 首次使用本產品時，由於該絕緣材料可能有氣味或有煙，這是無害的，很快就會消退。
23. 使用中如出現異常雜音、氣味、煙霧等現象，應立即切斷電源。如有任何疑問，
        請向本公司客戶服務部尋求協助。
24. 如果電源線損壞，必須由製造商、其服務代理或合資格人員更換，以避免發生危險。
25. 本說明書可於網站： (https://sites.google.com/view/proluxury/instruction guide) 
       查閱或下載，以獲取相關指引。

1.   本產品不應該由兒童或有肢體、感官或精神能力缺陷的人使用。除非有負責他們安全的
       人對他們進行與產品使用相關的監督和指導。應照看好兒童，確保他們不玩耍本產品。
2.   本產品僅供家庭使用。任何商業用途、不適當用或未遵守本說明書使用引起的故障，
       本公司均不負任何責任，此等故障損壞不在保修之列。
3.   本產品僅用於煎烤食材，請勿用本產品進行煮水、油炸等，否則易造成產品短路、器件損壞。
4.   打開包裝後，請即刻將塑膠袋放入垃圾桶，以免兒童玩耍，造成窒息的危險。
5.   確保電源線不會於尖銳的邊緣、毛邊、其他突出尖銳物或表面高熱的物品接觸。
       以防漏電，造成觸電或火災。
6.   連接電源之前，請檢查產品標示的電壓是否與供電電源電壓相符，以免損壞元器件
       或發生火災。
7.   必須單獨使用10A或以上帶接地的插座，插頭需徹底插入插座，以防接觸不良而導致
       元件過熱燒壞，引發短路或火災等危險。
8.   請在水準檯面操作，請勿在地毯、毛巾、塑膠、紙等易燃物上操作本產品，以防引起火災。
9.   請勿將本品放在不平穩、潮濕、高溫、光滑、不耐熱的檯面上使用，以免觸電、起火、滑
       落等造成傷害事故和財產損失。
10. 請勿將本品靠近高溫、強磁、易燃易爆氣體（如天然氣、沼氣等），以防引起器件損壞、故
       障或火災。產品四周應留足夠空間，與周邊物體至少保持10釐米距離。
11. 請勿在窗簾、壁櫥等可燃材料下方或附近使用本產品，防止引起火災。
12. 本機每次使用時，必須加入少量食用油，使加工的食品更加完美。

13.  切勿在無人照看的情況下讓產品工作，以防烤焦食材引發火災等危險。
14.  產品首次使用時，會蒸發出少量油煙，屬正常現象。
15.  使用時因內部溫度變化，零部件收縮膨脹時發出“哢哢”聲，屬正常現象。
16.  產品工作時，請勿將任何袋裝、罐裝或瓶裝的物品放在產品上或加熱盤內，
        否則有爆炸的危險。
17.  使用本產品時，請勿將過大尖銳及紙類、塑膠等易燃物品放於加熱盤內，否則會造成器
        件損壞、火災等危險。
18.  本產品不能在外接計時器或獨立的遙控控制系統的方式下運行，以防短路、自燃等危險。
19.  打開上蓋時不能用力過大，以免上加熱盤回彈造成燙傷或砸傷。
20.  產品工作時，請勿使電源線觸及加熱盤、金屬蓋及其他高溫部位。
21.  本產品不得長時間空燒（不放任何食物），建議不要連續使用超過3小時，以防過熱引起
        加熱盤崩裂、自燃等，造成傷害事故和財產損失。
22.  及時擦拭溢出油，切勿讓油污流入產品內部，以防造成短路、觸電引發人身損害、財產
        損失風險。
23.  工作期間，產品會產生高溫和蒸汽，請勿用手觸摸或將臉部靠近，以防燙傷。
24.  取出食物時請小尺高溫，以免燙傷。
25.  請勿用刀或金屬具在發熱盤內切割食物，請勿用金屬或精糙之物刷洗擦拭發熱盤，
        以免損壞不粘塗層。
26.  嚴禁用濕手插/拔插頭或用濕布清潔插座，否則會造成觸電。
27.  拔下插頭時，須握住插頭拔出，切勿用力猛拉或扭曲電源線，以防電源線損壞，產生漏
        電危險。
28.  為防止觸電或火災，下列情況必須保證電源是斷開的：不使用時、清潔或移動產品時、當
         產品出現問題時。
29.  如產品發生故障或損壞，請停止使用，可以送到我公司的售後服務點維修，切勿自行修
        理，以免發生危險。
30.  如果電源軟線損壞，為了避免危險，必須由製造商、其維修部或類似部門的專業人員更換。
31.  使用完畢，請切斷電源，待機器冷卻後清潔加熱盤及表面，以防殘留的麵粉、油漬等
        在烘烤時冒煙或起火。
32.  嚴禁將產品及電源線浸入水或其他液體中，不要對其噴、灑水，以免器件進水造成
        短路、漏電。
33.  本產品表面在使用過程中會變燙。

注意： 
此標誌表示表面高溫，小心燙傷



產品各部份描述 使用本產品

移除設備的所有包裝。
拆開所有零件，檢查運送過程中是否有損壞。如有任何零件損壞或缺失，
請勿使用設備並立即將其退回零售店。
首次使用前清潔設備（請參閱清潔與保養）
確認使用符合本產品電壓的電源。
基於安全，請使用有接地保護之電源插座。
首次使用，先用濕布稍微擦拭，加上烤盤空燒3-5分鐘，第一次烤出爐的食物請勿立即食用。

取出：將烤盤取出推鈕往上推，烤盤自動彈出後便可取出。
裝置：將烤盤底部兩凸點對準烤盤固定插孔，往烤盤取出推鈕方向壓入，便能自動扣上。
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1.   電源指示燈 
2.  上蓋  
3.  烤盤  
4.  下蓋  
5.  提手 
6.  扣子  
7.  烤盤取出推鈕  
8.  烤盤固定插孔

三文治烤盤（可拆） 窩夫烤盤（可拆）

注意：以上圖片僅供參考，請以實物為準。

首次使用前

烤盤裝卸方法：

1、內烤盤使用食品級加厚不沾塗層，不卡食材，清洗容易。
2、防燙手柄及安全鎖扣設計。
3、溫度自動控制系統。
4、內置過熱保護系統。
5、指示燈：通電指示。
6、可拆式內烤盤設計，拆裝容易，符合使用需求。

1、請於平穩桌面上使用，選擇並裝上所需烤盤。
2、準備食材：準備三文治麵包，雞蛋等食材，並裝上烤盤。
3、插上電源。
4、此時電源指示燈亮，預熱約3-5分鐘。
5、打開上蓋，根據個人喜好可以塗上少量黃油或食用油等，放入事先準備好的食材，
     蓋好上蓋，並扣上扣子，烤制5-10即可。時間可依照食材特性或個人喜好調整。
6、烤制完成，就可取出。
7、使用完畢，斷開電源開關，拔下電源插頭，先冷卻幾分鐘後，用濕抹布擦拭乾淨即可，
     便長期不用時應使用清潔劑進行清洗。

產品特點：

使用方法：



清潔及保養

技術參數

清潔前，請務必關閉電源，將設備的電源線插頭從插座拔下，待其冷卻後再進行清潔。
請勿將底座或電源線浸入水中或其他液體中，也不要讓電源線和機器內部的其他零
件接觸到水分。
待發熱盤充分冷卻後再將三文治機內的食油倒淨，以免被燙傷。為保證食物新鮮，
每次煎煮應換上乾淨的油。
待發熱盤充分冷卻後可用潔淨濕毛巾擦拭發熱盤，請勿使用鋼絲球等粗糙物品清潔
發熱盤。如果長期存放應使用清潔劑進行清洗。
切勿將整個三文治機主體浸入水中清洗，以免發生觸電危險或功能故障。
清潔完畢，待產品晾乾後再放置於陰涼乾燥處保存。

注意

型 號 電 壓 功 率 頻 率

IWM050007 220-240V～ 650-750W 50-60Hz



Important Safety Instructions

Special statement:

Special statement:

When using this appliance, basic precautions should always be followed, 
including the following: 

1.    This product is only for home use, not for outdoor.
2.    Remove the product from the outlet to the "off" mode before unplugging the 
        plug from the outlet. Do not use the way to pull the power cord to unplug the 
        plug, should be hold the plug and remove it from the socket. Do not pull down 
        the plug directly from the socket by pressing the rewinding system directly. 
        Remove the plug from the socket by hand and then retract the wire.
3.    Do not allow the wires to touch the hot surface. Before removing and cleaning, 
        the product must be completely cooled. 
4.    When not in use, be sure to unplug the power plug from the power outlet.
5.    Do not operate this product with any damage to the power cord. In order to 
        avoid electric shock, do not disassemble and reassemble. If any damage, 
        please carry it to our maintenance center. Unauthorized repair / modification 
        or product for non-product design purposes, warranty will not provide.
6.    Do not allow children to use this product separately.
7.    Touch hot metal parts or steam may burn.
8.    Do not touch the inside of the product while it is working.
9.    This product cannot be connected to an external timer or remote control.
10.  When first time to use this appliance, a slightly smell and white smoke may 
        be emitted. It is normal status. Please ensure sufficient ventilation, 
        those smell and white smoke will disappear quickly.
11.  WARNING: Avoid spillage on the connector/cord set/plug.

1. To avoid overloading the circuit, do not operate the other on the same circuit.
2. If the extension cord is necessary, use a 13 amp cable. A smaller current than this 
     product may cause overheating and short circuit.
3. Please keep this manual for future reference.
4. This appliance is not intended for use by persons (including children) with 
     reduced physical, sensory or mental capabilities, or lack of experience and 
     knowledge, unless they have been given supervision or instruction concerning 
     use of the appliance by a person responsible for their safety.
5. Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.
6. Do not immerse the product, power cord, or plug in any liquid. Doing so may 
     cause electric shock or fire. To clean the product, follow the Clean & Maintenance 
     section on the instructions.
7. When the product is not in use, disconnect the plug from the power supply.
8. Do not touch the product with wet hands.

Read all instructions before use.

9.    Do not expose the product to outdoor (rain or under the sun).
10. After inserting the plug into the socket and opening it, make sure that the 
       qualified personnel supervise the use of the product.
11. Before using this product, remove all packaging materials.
12. After unpacking, check for damage and there are no missing parts.
13. All packaging materials, such as plastic bags, polyfoam, tape, etc. should be 
       placed in places where children are not exposed, because improper use of 
       these materials will lead to child suffocation, and even death.
14. Use only the parts provided in the product and in the packaging, otherwise it 
       may pose a hazard to the user and may damage the product.
15. Before using the product, please check the product rating label on the power, 
        voltage is consistent. The rating labels attached to the back of the product.
        If you have any questions, please contact our customer service department 
        for assistance.
16. Do not allow the power cord to touch a sharp edge or hot surface. during 
       operation. 
17. This product is not a toy, cannot be used directly into the people and animals.
18. This product cannot be used in unstable locations or burning objects, 
        otherwise it is likely to cause a fire or burn.
19. Parts are not included in the warranty, if you need to be replaced, must be 
       purchased with my company. Parts are not necessarily available; 
       it may take some time to replace.
20. This product is for home use only, not for any commercial purposes.
21. If the product needs to be repaired, client must clean the product and kill all 
       the insects before sent to our repair centre, otherwise our company will 
       charge extra cost for cleaning and pest control.
22. You may notice an odor & gas using the appliance for the first time, 
       due to the insulation material. This is harmless and will subside quickly.
23. If abnormal noise, smell, smoke occur during use, the power supply should 
       be off immediately. If you have any questions, please ask our customer 
       service department for assistance.
24. If the supply cord is damaged, it must be replaced by manufacturer, 
       its service agent or similarly qualified persons in order to avoid a hazard.
25. This instruction manual is available for viewing or download on the 
        website address : (https://sites.google.com/view/proluxury/instruction-guide)，
        please refer to or access the relevant guidelines.



Precautions for use: Precautions for use:

1.     This product should not be used by children or persons with physical, sensory, 
         or mental disabilities unless supervised and instructed by a person responsible
         for their safety. Children should be supervised and kept out of reach of this 
         product.
2.     This product is for home use only. The company is not liable for any 
         malfunctions caused by commercial use, improper use, or failure to comply
         with this instruction manual. Such malfunctions are not covered under 
         warranty.
3.     This product is for grilling and frying only. Do not use this product for boiling 
         water, frying, etc., as this may cause short circuits or damage to components.
4.     After opening the packaging, immediately dispose of the plastic bag in a trash 
         can to prevent children from playing with it and suffocating.
5.     Ensure the power cord does not come into contact with sharp edges, rough 
         edges, other protruding sharp objects, or highly heated surfaces to prevent 
         electric shock or fire.
6.     Before connecting to a power source, check that the voltage indicated on the 
         product matches the power supply voltage to avoid damage to components 
         or fire. 7. A dedicated 10A or higher grounded socket must be used. 
         The plug must be fully inserted to prevent poor contact, which could lead to 
         overheating, short circuits, or fires.
8.    Operate on a level surface. Do not operate this product on carpets, towels, 
        plastics, paper, or other flammable materials to prevent fire.
9.    Do not place this product on unstable, damp, high-temperature, smooth, 
        or heat-sensitive surfaces to avoid electric shock, fire, slipping, or other 
        injuries and property damage.
10.  Do not place this product near high temperatures, strong magnetic fields, 
        or flammable and explosive gases (such as natural gas or biogas) to prevent 
        damage, malfunction, or fire. Leave sufficient space around the product, 
        maintaining at least 10 cm of distance from surrounding objects.
11.  Do not use this product under or near curtains, closets, or other flammable 
         materials to prevent fire.
12.  Add a small amount of cooking oil before each use to ensure optimal food 
        processing.
13.  Never leave the product unattended to prevent burning food and potential 
        fire hazards.
14.  A small amount of oil fumes may be emitted during initial use; this is normal.
15.  A hissing sound may be heard as the internal parts expand and contract due
        to temperature changes during use; this is normal.
16.  Do not place any bagged, canned, or bottled items on the product or inside 
        the heating plate while it is in operation; this may cause an explosion.
17.  Do not place large, sharp, or flammable materials such as paper or plastic inside 
        the heating plate; this may cause damage or fire hazards.

18.  This product cannot be operated with an external timer or independent remote 
        control system to prevent short circuits, spontaneous combustion, 
        or other hazards.
19.  Do not use excessive force when opening the top cover to avoid burns or injuries
         from the upper heating plate rebounding.
20.  Do not allow the power cord to touch the heating plate, metal cover, or other 
        high-temperature parts while the product is in operation. 
21. This product must not be used dry (without any food) for extended periods. 
        It is recommended not to use it continuously for more than 3 hours to 
        prevent overheating, which could cause the heating plate to crack, 
        spontaneously combust, or result in injury and property damage.
22.  Wipe away any spilled oil promptly. Do not allow oil to seep into the product's 
         interior to prevent short circuits, electric shock, and other risks of personal 
         injury and property damage.
23.  During operation, the product will generate high temperatures and steam. 
        Do not touch it with your hands or bring it close to your face to avoid burns.
24.  When removing food, handle it gently to avoid burns.
25.  Do not use knives or metal utensils to cut food inside the heating plate. 
        Do not use metal or abrasive materials to scrub or wipe the heating plate to 
        avoid damaging the non-stick coating.
26.  Never plug/unplug the product with wet hands or clean the socket with a 
        damp cloth, as this may cause electric shock.
27.  When unplugging, hold the plug and pull it out. Do not pull or twist the power 
        cord forcefully to prevent damage and potential electrical leakage.
28.  To prevent electric shock or fire, the power must be disconnected in the 
        following situations: when not in use, when cleaning or moving the product, 
        and when the product malfunctions.
29.  If the product malfunctions or is damaged, please stop using it and take it to 
        our after-sales service center for repair. Do not attempt to repair it yourself 
        to avoid danger.
30.  If the power cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer, 
        its service department, or a similarly qualified professional to avoid danger.
31.  After use, please disconnect the power and allow the machine to cool down 
        before cleaning the heating plate and surface to prevent residual flour, oil, 
        etc., from smoking or catching fire during baking.
32.  Do not immerse the product and power cord in water or other liquids. 
        Do not spray or sprinkle water on it to avoid water ingress that could cause 
        short circuits or electrical leaks.
33.  The surface of this product will become hot during use.

Note :
 This symbol indicates hot surface, and be caution to burns



How to use

Instructions for Use: 
1. Place on a stable surface and select and attach the desired baking tray.
2. Prepare ingredients: Prepare sandwiches, eggs, etc., and place them on the 
     baking tray.
3. Plug in the power cord.
4. The power indicator light will illuminate; preheat for approximately 3-5 minutes.
5. Open the cover lid. You can apply a small amount of butter or cooking oil as 
     desired. Place the prepared ingredients on the tray, close the lid, 
     and fasten the lid. Bake for 5-10 minutes. The cooking time can be adjusted 
     according to the characteristics of the ingredients or personal preferences.
6. Once the food is baked, it can be removed.
7. After use, turn off the power switch and unplug the power cord of the machine.
    Let it cool for a few minutes, then wipe clean with a damp cloth. For long-term  
    storage, clean with a detergent.

Remove all packaging from the device. 
Unpack all parts and inspect for any damage during shipping. If any parts are 
damaged or missing, do not use the device and return it to the retailer immediately. 
Clean the device before first use (see Cleaning and Maintenance).
Ensure the power supply is compatible with the product's voltage.
For safety, please use a grounded power outlet.
For first use, lightly wipe with a damp cloth, place the baking tray on top, 
and preheat for 3-5 minutes. Do not eat the food baking for the first time immediately .

Parts

1
2

3

46

5

7

8

8

1、Power indicator light   
2、Upper cover   
3、Baking plate (removable)   
4、Lower cover  
5、Handle  6、Lock  
7、Bakeware removal push button  
8、Baking tray fixing holes

Sandwiches plate（removable） Waffles plate （removable）

Note: 
The above pictures are for reference only, please refer to the actual product.

Before first use

Removal: 
Push the baking tray removal push button upwards; the baking tray will 
automatically pop out and can be removed. 
Installation: 
Align the two protrusions on the bottom of the baking tray with the baking tray 
fixing holes, and press it in towards the baking tray removal push button; 
it will automatically lock in place.

1. The inner baking tray uses a food-grade thickened non-stick coating, 
     preventing food from getting stuck and making cleaning easy. 
2. Anti-scalding handle and safety lock design. 
3. Automatic temperature control system.
4. Built-in overheat protection system. 
5. Indicator light: Indicates power is on.
6. Removable inner baking tray design, easy to install and remove, 
     meeting various usage needs.

Baking tray installation and removal method

Product Features:



Cleaning and Maintenance

Before cleaning, be sure to turn off the power and unplug the power cord from 
the socket. Allow it to cool completely before cleaning.
Do not immerse the base or power cord in water or other liquids, and do not allow 
the power cord or other internal parts of the machine to come into contact with water.
Empty the cooking oil from the sandwich maker only after the heating plate has 
completely cooled to avoid burns. To ensure food freshness, replace the oil after 
each use.
After the heating plate has completely cooled, wipe it with a clean, damp cloth. 
Do not use steel wool or other abrasive materials to clean the heating plate. 
For long-term storage, use a cleaning agent.
Never immerse the entire sandwich maker in water for cleaning to avoid electric 
shock or malfunction.
After cleaning, allow the product to air dry before storing it in a cool, dry place.

Caution

Technical Specification

Model Voltage Power Frequency

IWM050007 220-240V～ 650-750W 50-60Hz


